
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 11 obce Kundratice    
konaného dne 21.11.2023 

 
Přítomni:  Pávek P., Kudláč L., Zahálka R., Kopáček J. Sysel D. 
Omluveni: Šibor V.  
Hosté: p. Ing. Dvořák Petr 
 Zapisovatel: Šiborová M. 
 

Program:  
      1. Zahájení 
      2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
      3. Schválení programu ZO 
      4. Seznámení s korespondencí 
      5. Projednání vyhlášky za psy a odpady 
      6. Žádosti 
      7. Diskuze 
      8. Závěr 
 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2)  Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: Jaromír Kopáček a p. Luboš Kudláč 
a zapisovatele Marcela Šiborová  

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili. 
           Hlasování:  6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)  Technické služby svoz TS svoz odpadů 24 756,- Kč.  Technické služby Bio kontejner 
6024,- Kč, bio odpad kontejner 8 642,-Kč 

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad5) Zastupitelstvo projednalo znění stávající vyhlášky o místních poplatcích a vzalo na 
vědomí, že musí být zveřejněna na serveru sbírkapp.gov.cz 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Ad 6) Na základě místního šetření  dne 8.11.2023 jsme žádost o odkoupení obecního 
pozemku cca 14 m2 parc. číslo 806/1 Kundratice změnili na pronájem po vzájemné dohodě 
s žadatelem. Pronájem bude na dobu neurčitou za jednu korunu. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 

Ad 7) Proběhla diskuze o stavbě sportovního zázemí na víceúčelovém hřišti. Pan Dvořák 
zastupitele informoval o ceně a možnostech výstavby z buněk nebo z betonu. Výstavbu bude 
třeba rozdělit na dvě části – budovu a pergolu. Zastupitelstvo po proběhlé diskusi došlo 
k závěru, že ještě zadáme poptávku jiným firmám. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 



Firma Vekra zhotovila nabídku na dveře kapličky. Plastové dveře v barvě zlatý dub by stály 
cca 60 000Kč. Zkusíme poptat ještě jinou firmu. Raději necháme zhotovit dřevěné dveře, 
které vyjdou řádově na 20 tisíc Kč.  
            Hlasování: pro 6 hlasů proti 0 hlasů – bez výhrad  
       
Dne 5.12.2023 proběhne mikulášská nadílka po vsi, balíčky nám nachystá COOP Křižanov do 
ceny 200Kč. 

Hlasování: pro 6 hlasů proti 0 hlasů – bez výhrad 
 

Letošní ohňostroj zadáme v ceně 20 tis Kč. 
Hlasování: pro 5 hlasů proti 0 hlasů zdržel se 1 

 
2. 12 se bude rozsvěcovat vánoční stromeček – občerstvení zajistí obec a SDH 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
            
  Z návrhu  z minulého zasedání zastupitelstva na skácení stromů nám bylo z MěÚ Velké 
Meziříčí sděleno, že stromy nejsou vedeny v evidenci památkového úřadu a tedy je na 
rozhodnutí zastupitelstva zda je skácet. Toto musí proběhnout v době vegetačního klidu. 
Zastupitelstvo s kácením souhlasí. 

Hlasování: pro 6 hlasů proti 0 hlasů – bez výhrad 
 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
 
Ad 8) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu. Příští zastupitelstvo se bude 
konat dne 19.12.2023 

 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
Marcela Šiborová  Jaromír Kopáček                  Petr Pávek                                   
    Luboš Kudláč 


